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Protokół Nr XXII.2016 
z sesji zwyczajnej Rady Powiatu w Opatowie 

odbytej w dniu 20 czerwca 2016 r. 
 

Obrady Rady Powiatu zostały rozpoczęte o godzinie 1500 a zakończone o godzinie 1657. 
W sesji wzięło udział 15 radnych, na ogólną liczbę 16 radnych, zgodnie z listą obecności. 
Listy obecności radnych oraz osób zaproszonych obecnych na sesji stanowią kolejno 
załączniki nr 1, nr 2 oraz nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.1.Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz powitał wszystkich radnych oraz osoby 
uczestniczące w XXII sesji Rady Powiatu w Opatowie i tym samym rozpoczął obrady 
mówiąc: „otwieram obrady sesji rady powiatu”. 
Następnie oświadczył, iż na podstawie listy obecności stwierdza prawomocność obrad.  
Podczas rozpoczęcia obrad obecnych na sali było 14 radnych (brak radnych: T. Staniek, 
R. Łucki).  
Ad.2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Pan Przewodniczący zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania wzorem 
poprzednich sesji. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu 
z poprzedniej sesji Rady Powiatu bez odczytywania. 
 
W głosowaniu jawnym protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 14 radnych.  
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt porządku obrad, po czym  
zapytał czy są uwagi lub inne propozycje. 
W trakcie odczytywania projektu porządku obrad na salę obrad wszedł pan radny 
Ryszard Łucki (godz. 1502 ). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 15 –osobowego 
składu radnych. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Złożenie ślubowania przez radnego wstępującego do Rady Powiatu w Opatowie. 
5. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie: 

a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) przeprowadzenie głosowania (tajnego), 
d)odczytanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Opatowie. 
8. Wybór członka Zarządu Powiatu w Opatowie: 

a) zgłoszenie kandydatury przez starostę na członka zarządu, 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
c) przeprowadzenie głosowania (tajnego),  
d) odczytanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru członków 

zarządu powiatu. 
9. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok: 
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a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2015; 
b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2015 r.; 
c) przedstawienie  informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 

2015 r.; 
d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2015 r.; 
e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z 

wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2015 r.; 
f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 

absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2015 r.; 
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej; 
h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu 

powiatu za rok 2015: 
 Opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji 

powiatu; 
 Opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej; 
 Opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Opatowskiego za 2015 r.; 
b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 

2015 r.; 
c) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 

Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu; 
d) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 

Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu; 
e) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r.; 
f) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2016 roku na realizację zadań. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Zakończenie obrad XXII sesji Rady Powiatu. 
  
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego pan Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem 
odczytanego porządku obrad. 
W głosowaniu jawnym porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych.  
 
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 
Ad.4. Złożenie ślubowania przez radnego wstępującego do Rady Powiatu w Opatowie. 
Pan Przewodniczący odczytał treść Postanowienia Komisarza Wyborczego w Kielcach II 
z dnia 23 maja 2016 r. o obsadzeniu mandatu radnego do Rady Powiatu w Opatowie 
w okręgu wyborczym nr 1. 
 
Przedmiotowy materiał stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
Następnie oznajmił, iż odbędzie się złożenie ślubowania przez radnego Zbigniewa Ziębę, 
po czym poprosił o powstanie wszystkich uczestniczących w sesji. 
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Pan Zbigniew Zięba odczytał rotę ślubowania (godz. 1508 ). 

„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 
Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 
pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 
przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej”, dodając formułę: 
„Tak mi dopomóż Bóg”. 

Pan Przewodniczący powitał pana radnego Zbigniewa Ziębę w gronie radnych 
uprawnionych do czynnego udziału w sesji ( 16 – osobowy skład radnych). 
 
Ad.5. Okresowa informacja o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy sesjami. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zabranie głosu przez pana Bogusława 
Włodarczyka – Starostę Opatowskiego. 
  
Pan Starosta przedstawił okresową informację o pracy Zarządu Powiatu pomiędzy 
sesjami, która stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. Oznajmił ponadto, iż 
trwają obecnie rejestracje do Poradni Onkologicznej, prace związane z założeniem 
klimatyzacji zostały prawie zakończone, nie mniej jednak wykonawca nie zmieścił się 
w czasie, nie było odbioru końcowego i zaczęło się naliczanie kar umownych. 
 
W trakcie udzielania okresowej informacji przez pana Starostę na salę obrad dołączył 
radny Tomasz Staniek ( godz. 1511 ). Od tej chwili obrady toczyły się w obecności 17 – 
osobowego składu radnych.  
 
Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są pytania do pana Starosty w związku 
z udzieloną informacją.  
 
Wobec ich braku przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Ad.6. Interpelacje i wolne wnioski radnych. 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowym 
punkcie obrad. 
 
O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że chciałby aby radni 
rozważyli powrót do poprzedniego toku przebiegu sesji Rady Powiatu, ponieważ jak 
wszyscy zaobserwowali na poprzedniej sesji na składane wnioski, interpelacje 
odpowiada pan Starosta w punkcie, w którym jako radni nie mogą już się odnieść do 
udzielonych odpowiedzi, a jedynie uprzejmość pana Przewodniczącego pozwoliła się 
ustosunkować do wypowiedzi pana Starosty i doprecyzować niektóre pytania. 
Podkreślił, iż zapoznał się projektami porządków obrad innych rad powiatów, a także 
rad gmin i nie spotkał się z takim układem porządku obrad tj. na początku interpelacje 
i wolne wnioski radnych, potem cała sesja, a na końcu odpowiedzi na pytania 
i interpelacje radnych, co nie pozwala na zadawanie pytań wynikających w trakcie 
prowadzonych obrad. Kontynuując pan radny Gajewski zwrócił się do 
Przewodniczącego Rady aby był uprzejmy zaprosić na kolejną sesję Rady Powiatu 
dyrektorów placówek oświatowych w Opatowie. Nadmienił, iż na ostatnim posiedzeniu 
komisji oświaty, zdrowia, sportu i pomocy społecznej wraz z radnym Tomaszem 
Stańkiem próbowali zaprosić dyrektorów placówek podległych powiatowi, by 
porozmawiać z nimi, ale zostało to zablokowane z przyczyn mu nie znanych, wobec 
powyższego skoro członkowie komisji się nie zgodzili to prośbę swą kieruje jako do 
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Przewodniczącego Rady Powiatu. Następne swoje pytanie pan Gajewski skierował do 
pana Starosty w związku z zamieszczeniem obszernego artykułu na stronie internetowej 
starostwa dotyczącego posiedzenia klubu PSL. Kolejne zapytanie radnego Gajewskiego 
dotyczyło przeniesienia Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej do budynku starostwa, 
która według jego informacji tylko do piątku będzie znajdować się w obecnym tj. 
budynku po byłym internacie przy  liceum ogólnokształcącym. Z tego co pamięta to jako 
radni byli informowani o przystosowaniu pomieszczeń po byłym Muzeum Geodezji 
i Kartografii, widzi, że niewiele się dzieje i dlatego też chciałby zapytać jak pan Starosta 
widzi funkcjonowanie tej placówki z uwagi na fakt, że nie ma pomieszczeń 
przystosowanych do pracy z dziećmi (w tym z dziećmi niepełnosprawnymi). Ma również 
informacje, że prace z dziećmi miałyby się odbywać w piwnicach, a tam znajdują się 
pomieszczenia bez okien nieprzystosowane do takiej działalności. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos.  
 
O zabranie głosu poprosił pan radny Wacław Rodek, który wpierw odczytał, a następnie 
złożył za pośrednictwem Przewodniczącego Rady Powiatu na ręce pana Starosty 
interpelację w sprawie działalności i finansowania Powiatowego Urzędu Pracy 
w Opatowie, która stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
O głos poprosił pan radny Tomasz Staniek, który powiedział, iż chciałby poprzeć prośbę 
pana radnego Grzegorza Gajewskiego dotyczącą zaproszenia na sesję dyrektorów szkół 
i w celu odniesienia się do podziału godzin pomiędzy nauczycieli. Za każdym razem pan 
Starosta zasłania się stwierdzeniem, że jest to wywieranie nacisku na nauczycieli. Dodał, 
iż jako rada i komisje mają funkcje kontrolne tych instytucji. Nie zdarzyło się przez 4 lata 
w gminie Opatów, gdzie pełnił funkcję Przewodniczącego Rady Gminy, aby na sesji 
dyrektor nie odpowiedział na pytania zadawane przez radnych. Komisja oświaty, sportu, 
zdrowia i pomocy społecznej nie wyraziła zgody na zaproszenie dyrektorów więc od 
czego jest? Uważa, że domniemania i przedstawiane argumenty są słuszne, a powyższa 
sytuacja (nierówny podział godzin) powinna zostać wyjaśniona. 
 
Pan Przewodniczący ponownie zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 
 
O głos poprosił ponownie pan radny Gajewski, który powiedział, że z jego informacji 
wynika, że w dniu 28 czerwca br. odbędzie się kontrola z kuratorium w Poradni 
Psychologiczno – Pedagogicznej w Opatowie i nie wie czy odbędzie się 
w dotychczasowym budynku czy już w budynku starostwa. Zapytał również czy była 
wymagana zgoda na przeniesienie poradni, a jeśli tak to czy taka zgoda jest? 
 
Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 
realizacji kolejnego punktu obrad. 

Ad.7. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie: 
a) zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o zgłaszanie kandydatur, jak 
również podkreślił, iż zgłoszony kandydat musi wyrazić zgodę na kandydowanie. 
Wobec braku głosów pan Przewodniczący zaproponował kandydaturę pana 
Zbigniewa Zięby mówiąc, iż to doświadczony samorządowiec, który uczestniczył 
w pracach zarówno rady powiatu, jak i komisji poprzednich kadencji. Następnie 
zapytał czy ktoś zgłasza inną kandydaturę. 
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Głos zabrał pan Grzegorz Gajewski, który zgłosił kandydaturę pana Tomasza 
Stańka  na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie. Jest to 
również doświadczony samorządowiec, który w ubiegłej kadencji pełnił funkcję 
Przewodniczącego Rady Gminy Opatów i od początku zasiada w składzie rady. 
Nadto uważa, że praca w części prezydium rady powinna oddawać jest skład, który 
obecnie jest zdominowany przez PSL. Zasadnym byłoby zrobienie miejsca dla 
partii, która po ostatnich wyborach parlamentarnych rządzi w Polsce. Byłby to 
dobry sygnał dla administracji w województwie, z która musimy również 
zachowywać dobre stosunki i otwartość na współpracę. 

 
Pan Przewodniczący powiedział, że zostały zgłoszone dwie kandydatury, po czym 
zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 
 
Nikt nie zgłosił innych kandydatur, wobec czego pan Przewodniczący zapytał 
kolejno zgłoszonych kandydatów czy wyrażają zgodę na kandydowanie na funkcję 
Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie. 
 
Zgłoszeni kandydaci tj. zarówno pan Zbigniew Zięba, jak i pan Tomasz Staniek 
wyrazili zgodę. 

 
b) powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Pan Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatów do prac w Komisji 
Skrutacyjnej. 
 
Pan Tomasz Staniek zgłosił do prac w w/w komisji pana Krzysztofa Hajdukiewicza. 
 
Następnie pan Bogusław Włodarczyk zaproponował osobę pani Anety Bławat oraz 
pana Tomasza Świątka. 
 
Pan Przewodniczący zapytał czy zgłoszone osoby wyrażają zgodę na 

uczestniczenie w pracach Komisji Skrutacyjnej. 

 

Wszyscy zgłoszeni wyrazili zgodę. 

 

Pan Przewodniczący potwierdził powołanie Komisji Skrutacyjnej, a następnie  

poprosił w/w skład osobowy o wyłonienie spośród siebie przewodniczącego 

komisji oraz rozpoczęcie prac. Następnie ogłosił 5 minut przerwy (godz. 15:30). 

 

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego). 
Pan Przewodniczący wznowił obrady o godz. 15:38. 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej – pani Aneta Bławat poinformowała 
o rozdaniu kart do głosowania (na podstawie listy obecności) przypominając, iż 
jest to głosowanie tajne i zostało do tego celu przygotowane miejsce tj. za 
parawanem.  

Następnie odczytała zasady głosowania tajnego.  
1. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku "x" w kratce obok wyrazu 
"tak" opowiadając się w ten sposób za wyborem, lub w kratce obok wyrazu "nie", 
opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata lub w kratce 
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obok wyrazu „wstrzymuje się od głosu”, gdy nie chce się opowiedzieć ani za 
wyborem, ani przeciw wyborowi.  
2. Jeżeli radny na karcie do głosowania:  
1) postawi znak "x" jednocześnie w kratce obok wyrazu "tak", 
 jak i w kratce obok wyrazu "nie"; lub „wstrzymuje się od głosu” 
2) nie postawił znaku "x" w kratce ani obok wyrazu "tak" ani obok wyrazu "nie"; 
ani obok wyrazu „wstrzymuję się od głosu” 
3) wypełnił kartę w inny sposób niezgodny z ust. 1 
- jego głos uważa się za nieważny. 
3. Karty wyjęte z urny niesporządzone przez Komisję Skrutacyjną są kartami 
nieważnymi. 
4. Kart całkowicie przedartych Komisja Skrutacyjna nie bierze pod uwagę. 

W trakcie odczytywania w/w zasad na salę obrad weszła pani Maria Serwinowska 
(godz. 15:39). Od tej chwili obecny cały skład osobowy radnych na sali obrad. 

Pani Przewodnicząca oznajmiła, iż radni zostali zapoznani z zasadami głosowania, 
które również mają również rozdane. 

O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który powiedział, że rozumie, iż przy 
jednym z kandydatów stawiamy znak „x” opowiadając się, że nie, a przy drugim 
kandydacie stawiamy znak „x” opowiadając się na tak. 

Pani Aneta Bławat odpowiedziała, że nie dodając przy tym, że głosuje się tylko na 
jednego kandydata. 

Głos zabrała pani Sekretarz Ewa Masternak odpowiadając, że nie i zasady mówią 
inaczej. 

Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poprosił o ponowne wyjaśnienie zasad 
przez panią Sekretarz. 

Pani Sekretarz wyjaśniła, że jeśli opowiadamy się na jednego kandydata na tak, to 
na kolejnego zgodnie z zasadami stawiamy znak „x” w polu nie, lub wstrzymujemy 
się od głosowania stawiając w odpowiednim polu znak „x”. 

Pan Krzysztof Hajdukiewicz oznajmił, iż przy każdym kandydacie winien się 
znaleźć znak „x” niezależnie od tego jaka decyzja zostanie podjęta.  

Następnie poprosiła pana Krzysztofa Hajdukiewicza o zaprezentowanie urny, iż 
jest pusta.  

Radni głosowali stawiając znak „x” w jednej kratce, odpowiadając na pytanie – „czy 
jesteś za wyborem radnego na wiceprzewodniczących Rady Powiatu 
Opatowskiego.  
1. Pan Zbigniew Zięba, 

2. Pan Tomasz Staniek. 

Następnie karty  zostały wrzucone do specjalnie przygotowanej urny. 

Kontynuując pan Przewodniczący poprosił o udanie się przez członków komisji 
w celu dokonania dalszych czynności. 
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Następnie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół w sprawie 
wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Opatowie, informując, iż  oddano 16 
głosów ważnych i 1 głos nieważny. 
 
Poinformowała, iż  na pana Zbigniewa Ziębę oddano: 
- 10 głosów za, 
- 5 głosów przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się. 
 
Na pana Tomasza Stańka oddano: 
- 5 głosów za, 
- 10 głosów przeciw, 
- 1 głos wstrzymujący się. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej podkreśliła, iż  pan Zbigniew Zięba został 
wybrany na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Opatowie bezwzględną 
większością głosów. 
 
Przedmiotowy dokument oraz karty do głosowania stanowią załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu. 

 
d)odczytanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Opatowie. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał treść uchwały podjętej 
w głosowaniu tajnym, która stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
Oznajmił jednocześnie, że w związku z ukazaniem się nowego publikatora ustawy 
o samorządzie powiatowym we wszystkich uchwałach w podstawach prawnych 
zmieniono treść: - (Dz. U. z 2015 r. poz. 1445, z późn. zm.) na (Dz. U. z 2016 r. poz. 
814). 

  
Ad. 8. Wybór członka Zarządu Powiatu w Opatowie: 

a) zgłoszenie kandydatury przez starostę na członka zarządu. 
Pan Przewodniczący poprosił pana Starostę o zgłoszenie kandydatury na członka 
Zarządu Powiatu w Opatowie. 
 

Głos zabrał pan Starosta Bogusław Włodarczyk, który zgłosił kandydaturę pana 
Mirosława Adamka. 
 
Pan Przewodniczący zapytał pana Mirosława Adamka czy wyraża zgodę na 
kandydowanie. 
 
Pan Mirosław Adamek wyraził zgodę. 
 

b) powołanie Komisji Skrutacyjnej. 
Pan Przewodniczący zaproponował aby skład Komisji Skrutacyjnej pozostał taki 
sam jak poprzednio, po czym zapytał panią Anetę Bławat, pana Krzysztofa 
Hajdukiewicza oraz pana Tomasza Swiątka czy wyrażają zgodę na uczestniczenie 
w pracach Komisji Skrutacyjnej. 
 
Wszyscy wyrazili zgodę. 
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Następnie pan Przewodniczący ogłosił kilkuminutową przerwę (godz. 15:53). 
 
Pan Przewodniczący wznowił obrady o godzinie 15:59. 
Brak na sali obrad dwóch radnych pana Jacka Dwojaka oraz pana Gustawa 
Saramańskiego, którzy powrócili o godz. 16:00. 
Pan Przewodniczący poprosił radnych o nie opuszczanie sali obrad. 
 

 Członkowie komisji rozdali przygotowane karty do głosowania. 
 

c) przeprowadzenie głosowania (tajnego). 
Radni głosowali stawiając znak „x” w jednej kratce, odpowiadając na pytanie – 
„czy jesteś za wyborem radnego na członka Zarządu Powiatu w Opatowie”. 
1. Pan Mirosław Adamek. 

 
Następnie karty  zostały wrzucone do specjalnie przygotowanej urny. 
 
Kontynuując pan Przewodniczący poprosił o udanie się przez członków komisji 
w celu dokonania dalszych czynności. 
 
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej odczytała protokół w sprawie stwierdzenia  
wyboru członka zarządu. 
Poinformowała, iż  na pana Mirosława Adamka oddano 17 głosów ważnych: 
- 12 głosów za, 
- 1 głos przeciw, 
- 4 głosy wstrzymujące się. 
 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej oznajmiła, iż  pan Mirosław Adamek został 
wybrany na członka Zarządu Powiatu w Opatowie wymaganą zwykłą większością 
głosów. 
 
Przedmiotowy dokument oraz karty do głosowania stanowią załącznik nr 9 do 
niniejszego protokołu. 

 
d) odczytanie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wyboru członków 

zarządu powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał treść uchwały podjętej 
w głosowaniu tajnym, która stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
 

O głos poprosił pan Mirosław Adamek, który powiedział, iż dziękuje panu 
Staroście oraz radnym będącym „za” wyborem jego osoby za obdarzenie 
zaufaniem, a tych którzy „wstrzymali się” od głosu bądź byli „przeciw” postara się 
przekonać do swojej osoby. Jednocześnie poinformował, że chce złożyć rezygnację  
z pełnienia funkcji członka Komisji Rewizyjnej (pismo stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu). 
 
O głos poprosiła pani mecenas Ewelina Płatek – Kosior, która powiedziała, że w/w 
sprawie powinien zostać przygotowany projekt uchwały i potrzebny jest czas na 
przygotowanie.  
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Pan Przewodniczący udzielił głosu panu Staroście, który zaproponował, aby  
obrady toczyły się dalej, a w międzyczasie współpracownicy przygotują stosowny 
projekt uchwały, po czym można byłoby rozszerzyć porządek obrad. 
 
W temacie rozwinęła się dyskusja podczas której głos zabrał pan Grzegorz  
Gajewski, który powiedział, iż porządek obrad został już przyjęty i nie wie czy 
może zostać zmieniony. Dodał, iż pismo które złożył pan radny Adamek pociąga 
już za sobą rezygnację czyli przestaje być członkiem Komisji Rewizyjnej. Wobec 
powyższego pan Przewodniczący powiedział, że może uchwała w w/w sprawie 
powinna być podjęta na kolejnej sesji. Pan Starosta powiedział, że prawo stanowi 
inaczej i to rada powołuje i odwołuje członków. Ponadto uważa, że w związku 
z zaplanowaną kontrolą placówki przez Komisję Rewizyjną to w dniu dzisiejszym 
powinna zostać przegłosowana uchwała. Dodał, iż nie chciałby, aby ktoś wniósł 
skargę, że np. nie ma członka  komisji podczas przeprowadzania kontroli. Stąd też 
propozycja, aby kontynuować obrady do czasu przygotowania stosownych 
dokumentów. 

 
Pan Przewodniczący oznajmił, iż są dwie opcje wyjścia w w/w sprawie, wobec 
czego obrady będą prowadzone do czasu powrotu na salę obrad przez panią 
mecenas, która udzieli stosownej informacji, a następnie poinformował 
o przejściu do kolejnego punktu obrad. 
 

Ad. 9. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu powiatu za 2015 rok: 
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu powiatu za rok 2015. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub są pytania, uwagi 
w w/w punkcie.  
 
Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 

 
b) przedstawienie sprawozdania finansowego Powiatu Opatowskiego za 2015 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub są pytania, uwagi 
w w/w punkcie.  
 
Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 
 

c) przedstawienie  informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego za 
2015 r. 
Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub są pytania, uwagi 
w w/w punkcie. 
Wobec braku głosów uznał w/w ppkt za zrealizowany. 
 

d) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu powiatu za 2015 r. 
Pan Przewodniczący otworzył dyskusję w w/w punkcie obrad. W wyniku braku 
głosów uznał, iż ppkt został zrealizowany i poinformował o przejściu do realizacji 
kolejnych ppkt’ów. 
 

e) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach 
z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2015 r. 
Pan Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o przedstawienie opinii Regionalnej 
Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego 
za 2015 r. 
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Głos zabrała pani Skarbnik, która przestawiła w/w opinię, stanowiącą załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu. 
 

f) złożenie przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu wykonania budżetu za 2015 r. 
Kontynuując pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Marię 

Serwinowską -  Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o złożenie wniosku w sprawie 

absolutorium. 

 

Głos zabrała pani Maria Serwinowska, która przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej do Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu 

z tytułu wykonania budżetu za 2015 r., który stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

 
g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 
Pan Przewodniczący odczytał opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku 
Komisji Rewizyjnej (załącznik nr 14). 
 

h) przedstawienie przez komisje stałe Rady Powiatu opinii o wykonaniu budżetu 
powiatu za rok 2015: 

 Opinia Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu. 
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez panią Anetę Bławat – 
Przewodniczącą Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji 
powiatu, która przedstawiła pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za rok 
2015 (załącznik nr 15). 
 

 Opinia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej. 
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Tomasza Świątka – 
Przewodniczącego Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, który 
przedstawił pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2015 r. (załącznik nr 
16). 
 

 Opinia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 
Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu przez pana Alfreda Skurę - 
Przewodniczącego Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który 
przedstawił również pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za rok 2015 
( załącznik nr 17). 
 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz poinformował o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu obrad. 

 
Ad. 10. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 
budżetu Powiatu Opatowskiego za 2015 r. 
Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Powiatu Opatowskiego za 2015 r., a następnie zapytał czy są 
pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
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Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.28.2016 została podjęta i stanowi 
załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 4 głosy (K. Hajdukiewicz, G. Gajewski, T. Staniek, 
W. Rodek), „wstrzymało się” – 1 głos (R. Łucki). 
 

b) absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania budżetu za 
2015 r. 
Pan Wiceprzewodniczący Krzysztof Mazurkiewicz odczytał projekt uchwały 
w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Opatowie z tytułu wykonania 
budżetu za 2015 r., a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego 
projektu uchwały. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.29.2016 została podjęta i stanowi 
załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 
Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 5 głosów (K. Hajdukiewicz, G. Gajewski, T. Staniek, 
W. Rodek, R. Łucki), „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 
c) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 

Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 
Komisji budżetu, finansów, rozwoju gospodarczego i promocji powiatu, 
a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.30.2016 została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
  

d) zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 
Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie powołania oraz ustalenia składu osobowego stałej 
Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu.  
 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 
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W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.31.2016 została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
  

e) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r. 
Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2016 r., 
a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 

 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.32.2016 została podjęta jednogłośnie 
i stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 
f) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2016 roku na realizację zadań. 
Pan Wiceprzewodniczący Zbigniew Zięba odczytał projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 
Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 
w 2016 roku na realizację zadań, a następnie zapytał czy są pytania lub uwagi do 
odczytanego projektu uchwały. 

 
O głos poprosił pan radny Tomasz Staniek, który powiedział, że chciałby poprosić 
o odpowiedź na pytanie, które zadał również na ostatnim posiedzeniu komisji 
oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej, której jest członkiem, a mianowicie 
ile w bieżącym roku zostało złożonych wniosków na zakup środków 
ortopedycznych (kule, łóżka ortopedyczne, wózki inwalidzkie), w tym ile 
wniosków w roku bieżącym zostało rozpatrzone negatywnie, gdyż rozumie, że te 
środki zostają przesunięte na utworzenie miejsc pracy. Następnie radny zapytał ile 
takich miejsc pracy ma zostać utworzone i kto się o nie ubiega.  
 
Odpowiedzi na powyższe udzielił pan Starosta mówiąc, iż corocznie na zadania 
z zakresu zatrudniania i rehabilitacji zawodowej na rzecz osób niepełnosprawnych 
była zabezpieczana kwota ok. 100 tys. zł, które to środki nie zawsze były 
wykorzystywane. W roku bieżącym nie zabezpieczaliśmy takiej kwoty, nie mniej 
jednak w związku z faktem zgłaszania się osób niepełnosprawnych, które 
chciałyby skorzystać z takiej formy pomocy Powiatowy Urząd Pracy zwrócił się 
z wnioskiem o kwotę 40 tys. zł. Ponadto jeśli w danym roku brakuje pieniędzy na 
środki ortopedyczne i wnioski nie mogą być realizowane w roku bieżącym to 
realizowane są w pierwszej kolejności w roku następnym. Pan Starosta oznajmił, iż 
z tej formy pomocy skorzystałoby ok. 6-7 osób. Nadmienił, iż zgłosił się do jego 
osoby osobiście mieszkaniec powiatu (po ukończeniu studiów ekonomicznych), 
czekający w chwili obecnej na uruchomienie środków finansowych w powyższej 
sprawie.  
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O głos poprosił ponownie pan radny Tomasz Staniek, który powiedział, że wobec 
odpowiedzi udzielonej przez pana Starostę będzie głosował przeciw podjęciu w/w 
uchwały, gdyż uważa, że Powiatowy Urząd Pracy w Opatowie dysponuje dość 
pokaźną sumą na zwalczanie bezrobocia, a z tego co zauważył nie jest efektywnie 
zwalczane i nie ma wymiernych sukcesów w tym temacie. Następnie odnosząc się 
do wypowiedzi pana Starosty, iż osoby, które nie otrzymają w roku bieżącym 
środków ortopedycznych zapewnione będą je miały w pierwszej kolejności w roku 
następnym zapytał jak pan Starosta ma zamiar wytłumaczyć np. osobie 
potrzebującej pampersów, że otrzyma je  dopiero w miesiącu styczniu następnego 
roku, kiedy obecnie mamy miesiąc czerwiec. Kończąc wypowiedź pan rady Tomasz 
Staniek oznajmił ponownie, iż uważa, że środki o których mowa powinny zostać 
przeznaczone na środki ortopedyczne. 
 
O głos poprosił pan Starosta, który powiedział, że osobom niepełnosprawnym 
ubiegającym się o staże będzie tłumaczył, że pan radny Staniek był przeciwko, aby 
poszli na staż. Dodał ponadto, iż jest mu przykro, że jest olbrzymia nieznajomość 
przepisów prawa w tym temacie. Każdy radny pobiera dietę i powinien cokolwiek 
poczytać i cokolwiek wiedzieć. Dlatego też słysząc słowa radnego Stańka, 
a wcześniej radnego Gajewskiego ma prośbę by czytali. Następnie zwracając się do 
radnego Stańka powiedział, że nie można przekazać pieniędzy na staże osobom 
niepełnosprawnym, które przychodzą odgórnie do PUP w Opatowie, gdyż istnieją 
odpowiednie przepisy, które mówią co i z jakich środków może zostać przekazane. 
 
Pan radny Staniek odpowiedział, że nie zgadza się i pan Starosta mówi nieprawdę. 
 
O głos poprosił pan radny Grzegorz Gajewski, który odnosząc się do słów pana 
Starosty i tego, iż wymienione zostało jego nazwisko, rozumie pana Starostę, iż ma 
potrzebę udowadniania, że wie wszystko. Natomiast nic co powiedział we 
wcześniejszym wystąpieniu  nie jest sprzeczne z prawem. Pan Mirosław Adamek 
miał prawo zgłosić rezygnację w dniu dzisiejszym, pomiędzy sesjami lub w każdej 
chwili. Dodał, iż uważa, że jego decyzja jest autonomiczna i sama stanowi o tym, że 
przestaje być członkiem Komisji Rewizyjnej. Nadmienił, iż Komisja Rewizyjna 
składa się z pięciu osób i jeżeli będziemy poszerzać porządek obrad, co oczywiście 
można zrobić to będziemy musieli jednocześnie rozszerzyć dodatkowo o punkt 
powołujący kolejnego członka w/w komisji, gdyż prace komisji mogłyby zostać 
sparaliżowane  – nie mniej jednak prosi o interpretację powyższego tematu  przez 
panią mecenas Ewelinę Płatek – Kosior. Nadmienił jednocześnie, iż myśli, że nic się 
nie stanie gdyby odwołanie i powołanie w w/w sprawie nastąpiło na kolejnej sesji. 
 
Kontynuując obrady pan Wiceprzewodniczący Zięba zapytał czy są jeszcze jakieś 
pytania lub uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
 
Nikt nie zabrał głosu, wobec czego zapytał  kto jest „za” podjęciem uchwały, kto 
jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.33.2016 została podjęta i stanowi 
załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 12 głosów, „przeciw” - 1 głos (T. Staniek) „wstrzymało się” – 4 głosy ( K. 
Hajdukiewicz, W. Rodek, R. Łucki oraz G. Gajewski). 
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Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji kolejnego punktu obrad. 
 

Ad.11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Pan Przewodniczący oddał głos panu Staroście Bogusławowi Włodarczykowi, który 
powiedział, iż chciałby powiedzieć przede wszystkim mieszkańcom powiatu, że nic się 
złego nie dzieje i wszystko jest normalnie. Opozycja opowiada niestworzone rzeczy 
i ludzie mogą być zdezorientowani. Rozumie, że radni będący w opozycji nie mają 
koncepcji na funkcjonowanie, brak im argumentów i dlatego też zajmują się 
niepotrzebnymi rzeczami. Dodał, iż chciałby, aby wszyscy zajęli się tym co dotyczy 
mieszkańców powiatu tj. inwestycjami, tworzeniem nowych miejsc pracy. „Państwo 
budujecie tylko konflikt” bo jest to jedyny pomysł na określenie siebie politycznie. Pan 
Starosta poprosił by zaprzestać podsycania konfliktów i spróbować zrobić coś wspólnie. 
Nadmienił również, że faktycznie pracownicy zamieścili artykuł wspominany przez 
radnego na stronie internetowej, gdzie tego nie zlecał, ani o to nie prosił. Natomiast 
poprosił by takie zdarzenia nie miały miejsca w przyszłości. Kontynuując pan Starosta 
odniósł się do kolejnego zapytania dotyczącego poradni, która miałaby zostać 
przeniesiona rzekomo do piwnic, pomieszczeń bez okien. Powiedział, że mówienie 
o takich rzeczach jest szczytem hipokryzji i nieprawdą jest stwierdzenie, że przenoszona 
jest w nieodpowiednie miejsce. Podkreślił, iż już dużo wcześniej mówił o planach 
przeniesienia Poradni Psychologiczno Pedagogicznej do budynku starostwa, gdyż jest tu 
między innymi funkcjonujący podjazd dla osób niepełnosprawnych. Dodał, iż 
w poprzedniej siedzibie rodzice musieli wnosić swoje niepełnosprawne dzieci na 
rękach. Tamtejsze usytuowanie terenu jest bardzo trudne, a przystosowanie go do 
potrzeb to koszt ok. 300 tys. zł. stąd też podjęcie decyzji w sprawie przeniesienia. Pan 
Starosta powiedział, że Kuratorium zostało również poinformowane w powyższej 
sprawie. Następnie odniósł się do kwestii związanych z podziałem godzin mówiąc, iż nie 
jest to kompetencja Rady Powiatu tylko dyrektorów. Oznajmił, iż nie ma problemu, aby 
spotkać się z którymkolwiek z dyrektorów, natomiast nigdy nie będzie tak, by radni 
ustalali ile poszczególni nauczyciele mają mieć godzin. Prosił również o merytoryczne 
zajmowanie się sprawami, gdyż od niemal roku słyszy tylko, że jedna osoba z jednej 
partii ma ½ etatu, a nie cały. Podkreślił ponadto, iż jest coraz mniej dzieci, a potrzeby 
szkół bardzo duże. Trzeba zająć się inwestycjami w szkoły, ich promocją – by 
pozyskiwać także młodzież spoza terenu naszego powiatu, gdyż to od ilości uczniów 
w szkołach będą zależały etaty nauczycieli. Chciałby, aby rozmowy były prowadzone 
merytorycznie, w tematach dotyczących np. rozbudowy szkół, warsztatów, otwierania 
nowych kierunków kształcenia. Kolejną wypowiedź skierował swoje słowa do 
Przewodniczącego Rady Powiatu mówiąc, iż nie będzie więcej udzielał odpowiedzi 
w sprawie dotyczącej podziału godzin nauczycieli. Następnie pan Starosta odniósł do 
interpelacji pana radnego Wacława Rodka przekazując na jego ręce sprawozdania 
z działalności Powiatowego Urzędu Pracy w Opatowie za lata 2014 i 2015, 
przypominając, iż jako radni otrzymują corocznie informacje i jednocześnie poprosił 
o  czytanie przekazywanych materiałów. Nadmienił, iż co do pytania dotyczącego ile 
osób otrzymało zatrudnienie radny nie uzyska odpowiedzi, gdyż nie posiada obecnie 
takich danych. Co do podległości PUP w Opatowie to określają to odpowiednie przepisy. 
Pan Starosta poprosił, aby w przypadku nie znalezienia odpowiedzi w przekazanych 
materiałach by radny Rodek nie czekał na kolejną sesję, tylko przesłał pytania, na które 
w ciągu tygodnia uzyska odpowiedzi. Pan Starosta powiedział, iż uważa, że radni zadając 
tego typu pytania, a nie czytając przekazywanych materiałów chcą zaistnieć. Kończąc 
wypowiedź poprosił Przewodniczącego Rady, aby nie dopuszczał „do przegadywania się 
ze Starostą” i trzymał się zatwierdzonego porządku obrad. 
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O głos „ad vocem” poprosił pan Grzegorz Gajewski. 
 
Pan Przewodniczący oznajmił, iż nie ma „ad vocem” i punkt dotyczący odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania radnych został wyczerpany. 
 
Pan Grzegorz Gajewski stwierdził, iż takie podejście ogranicza wolność wypowiedzi 
radnego, a chciałby odnieść się do porządku obrad dzisiejszej sesji. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, że w związku ze złożoną rezygnacją pana Mirosława 
Adamka z członka Komisji Rewizyjnej ma pytanie do pani mecenas Płatek – Kosior, co 
się będzie działo do czasu wyboru nowego członka i czy komisja nie będzie mogła 
wykonywać swoich czynności. 
 
Pani mecenas Ewelina Płatek – Kosior oznajmiła, iż faktycznie jest to uchwała 
deklaratoryjna i jeśli zapadła decyzja o rezygnacji przez pana Mirosława Adamka to 
Rada Powiatu stwierdza fakt przyjęcia rezygnacji, co miało już wcześniej miejsce na 
dzisiejszej sesji. Nie ma możliwości, aby Rada Powiatu nie podjęła uchwały o skreśleniu 
członka komisji. Dodała, iż nie jest prawdą, iż skreślenie pana Mirosława Adamka 
sparaliżuje prace komisji, gdyż komisję tworzy skład 5 – osobowy i przy utracie jednego 
członka w dalszym ciągu zostaje zachowane quorum. W związku ze złożoną rezygnacją 
i prawną możliwością, aby tą rezygnację przyjąć (przygotowany projekt uchwały) nie 
ma przeciwskazań do podjęcia uchwały dotyczącej skreślenia ze składu komisji pana 
Adamka. Jedynym krokiem jakim Rada Powiatu może w chwili obecnej dokonać jest 
rozszerzenie porządku obrad (na podstawie art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie 
powiatowym) o punkt dotyczący podjęcia uchwały skreślającej ze składu pana Adamka, 
o ile rozszerzenie porządku obrad zostanie przegłosowane bezwzględną większością 
głosów. Następnie przedłożyła projekt uchwały i wyjaśniła zmiany dotyczące skreśleń, 
a mianowicie, iż w pierwotnie podjętej uchwale w sprawie powołania Komisji 
Rewizyjnej wprowadza się następującą zmianę:  
w § 1: 
a) skreśla się ust. 1; 
b) skreśla się drugi tiret. 
W związku z powyższym o głos poprosiła pani radna Maria Serwinowska, która zgłosiła 
wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały, w której 
skreśla się osobę pana Mirosława Adamka ze składu komisji. Dodała, iż zbliżająca się 
kontrola może odbyć się nawet w 3 – osobowym składzie, ponieważ to ona jako 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej wyznacza skład osobowy do jej przeprowadzenia. 
 
Pan Przewodniczący powiedział, iż rozumie, że po pkt 11 wprowadza się pkt 11 a, 
w brzmieniu: 
11a. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej.  
Następnie pan Przewodniczący zapytał kto jest „za” zaproponowaną zmianą porządku 
obrad, kto jest „przeciw” i kto się „wstrzymał”. 

W głosowaniu jawnym w/w zmiana została przyjęta jednogłośnie. 

Udział w głosowaniu wzięło 17 radnych. 
„Za” – 17 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Następnie pan Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, a następnie czy są jeszcze jakieś pytania lub 
uwagi do odczytanego projektu uchwały. 
 
W trakcie odczytywania w/w projektu uchwały salę obrad opuścił pan Krzysztof 
Mazurkiewicz (godz. 16:55), wobec czego dalsze obrady toczyły się w obecności 16 – 
osobowego składu radnych. 
Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały, kto jest 
„przeciw” i kto się „wstrzymał”. 
 
W głosowaniu jawnym uchwała Nr XXII.34.2016 została podjęta jednogłośnie i stanowi 
załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 15 radnych. 
„Za” – 15 głosów, „przeciw” - 0 głosów „wstrzymało się” – 0 głosów. 
W głosowaniu nie wziął udziału pan Mirosław Adamek.60 
  
Następnie pan Przewodniczący przeszedł do realizacji ostatniego punktu obrad. 
 
Ad.12. Zakończenie obrad XXII Sesji Rady Powiatu. 
Pan Przewodniczący Zbigniew Wołcerz wypowiedział formułę – „zamykam obrady sesji 
Rady Powiatu”.  
Na tym sesję zakończono. 
       
Protokolant: 
mgr Justyna Zdyb       Przewodniczący Rady Powiatu 
         /-/ Zbigniew Wołcerz 

 

 


